

PARDISFJORDEN RUNDT



ca. 18 km middels ikke egnert pga trafikkert vei ca. 176 høydemeter	approx. 18 km moderate not suitable; road with traffic approx. 176 meters	ca. 18 km mittelschwer nicht geeignet; befahrene Straße ca. 176 Höhenmeter
--	--	---

Parisrunden er en fin runde i variert terrenget med vann og skog i Tisleidalen. Den går delvis på fin grusvei og delvis på fylkesveien. For å unngå sistnevnte, kan man hekte ruta over Ølsjøbakkadn på, men da blir turen atskillig tøffere. Turen kan også kombineres med bading, fisking og fotturer for en komplett og variert dag ute.

Fra jokerbutikken i Tisleidalen, følg fylkesvei 51 i retning Fagernes i 5 km og ta til høyre på skogsvei ved Bløytjern Sag. Fortsett over inntaksdammen til Åbjøra Kraftverk (vær forsiktig her!) og ta til høyre inn på skogvei på andre siden av demningen. Følg skiltingen langs Bløytjern, Ølsjøen og rundt Pardisfjorden, forbi Merket og Bjørkestølen Camping tilbake til fylkesveien. Dette er en flott og lite kupert tur som passer de fleste.

Alternativ rute: Fortsett på fylkesveien til avkjøringen mot Veststringsbygda, ned bakken over bruhaugen og til høyre gjennom bomveien. Dette vil forlenge turen med snaut 4 km og gir ca. 75 ekstra høydemetre. Her er det noen bakker som gir de fleste noe å trække på.

Tips:

- * Badeplatser finnes ved Skinnarplassen (innkjørt; Osen på kartet) og i Pardisbukta (skiltet).
- * Det finnes gode fiskemuligheter underveis, siden mye av turen går langs fjorden og elva.
- * På Merket er det kanoutleie.
- * Fra Pardis er det mulig å sykle en avstikker til Kinn og gå tur til jettegrytene ved Kvitingen
- * Fra Pardis er det mulig å sykle inn til Eidvasstølen og gå tur til Makalausfjellet

The cycling tour Pardisrunden is a nice round-trip in Tisleidalen for those who enjoy variation. The landscape is dominated by spruce forests and lakes, and you cycle partly on the main road (sealed) and good and firm gravel roads. To avoid the main road and to add some extra challenges, you may add the cycling tour Ølsjøbakkadn, but please note that this means roughing it up quite a bit! The trip can also be combined with swimming, fishing and hikes to enjoy an exciting, active and varied day out.

If you start at Joker Fjellbu (convenience store), follow the main road for approx. 4,6 km in the direction of Fagernes and turn right towards Bløytjern Sag (a saw). Cross the dam over the outflow of the lake to get to the other side, following the bicycle signs. Turn right and continue along Lake Ølsjøen and Lake Pardisfjorden, partly through beautiful forest patches, partly along the lakeshore, past Merket and Bjørkestølen Camping back to the main road near the Joker store.

Alternative route: Follow road 51 towards Fagernes a little longer, until the exit towards Veststringsbygda. Turn right and cross the bridge over River Åbjøra and then turn right again onto the gravel road that leads back along the river and to Bløytjern. This will add another 4 km and a nice climb of 75 m elevation to the trip.

Tips:

- * There are areas for swimming at Skinnarplassen (fenced; Osen on the map) and in the Pardis bay (signed).
- * There are excellent fishing opportunities along the way since much of it leads along the shoreline.
- * At Merket there are canoes for rent.
- * From Pardis it is possible to make side trip to Kinn hike to the potholes at Lake Kvitingen
- * From Pardis it is possible to make side trip to Eidvasstølen and hike up to Makalausfjellet.

 Die Pardisrunde ist eine naturschöne Fahrradroute durch Fichtenwälder und an Seen entlang, die teils auf Schotterstraße und teils auf der Fylkesstraße 51 verläuft. Um die Hauptstraße zu umgehen, kann man die Pardisrunde mit den Ølsjøbakadvägen kombinieren, aber das macht die Tour ein gutes Stück anspruchsvoller. Ergänzen sie die Pardisrunde mit Baden, Angeln und Wanderungen für einen abwechslungsreichen und aktiven Tag im Freien!

Vom Startpunkt am Joker-Supermarkt in Tisleidalen radelt man auf der Straße 51 knapp 5 km in Richtung Fagernes bis zur Säge Bløytjern Sag und führt (rechts abbiegen) über den Damm des Åbjøra Kraftwerks (Vorsicht!). Auf der anderen Seite kommen sie auf eine schöne Schotterstraße, die den Seenkomplex von Bløytjernet, Ølsjøen und Pardisfjorden östlich und südlich umrundet. Folgen sie der Ausschilderung entlang der Seen und via Merket und Bjørkestølen Camping zurück zum Joker.

Alternative Route: Folgen sie der Straße 51 noch ein Stück weiter, bis zum Abzweig in Richtung Vestrynsbygda, und biegen sie hier rechts ab. Hinter der Brücke biegen sie wieder rechts, auf die Schotterstraße, die auf der anderen Seite der Åbjøra zurück zum Bløytjern führt. Weiter wie oben beschrieben. Dieser Umweg ist ca. 4 km weit und beinhaltet eine gute Steigung von 75 zusätzlichen Höhenmetern.

Tipps:

- * Badestellen finden sie bei Skinnarpllassen (eingezäunt; Osen auf der Karte) und in der Pardisbucht (ausgeschildert).
- * Unterwegs gibt es ausgezeichnete Angelmöglichkeiten.
- * In Merket können sie Kanus mieten.
- * Abstecher von Pardis nach Kinn und Wanderung zu den Gletschermühlen am Kvitingen
- * Abstecher von Pardis nach Eidvasstelen Wanderung hoch zum Makalausfjellet

Photos: above: www.vardsesbilder.no
below: Susana Assaad

